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Ewangelizacja jest doprowadzeniem konkretnej osoby do podjęcia decyzji: Jezus jest moim
Zbawicielem.

  

Coś o swoim doświadczeniu "chodzenia po kolędzie" dzieli się "wiejski proboszcz" - ks.
Tomasz Horak
/cotygodniowy felietonista z Gościa Niedzielnego/

  

Całość w PRZECZYTANE w sieci.
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